
Voorzitter, 

Het is maar goed voor de 3 raadsleden van Gemeentebelang dat ook de collega’s van Hier op de 

valreep met een motie vreemd over dit onderwerp kwamen. Anders had dit betoog alleen maar 

gegaan over een snel in elkaar getiefte motie. Die motie en de beraadslagingen tijdens de commissie 

maakten ons allen duidelijk dat de fractie van gemeentebelang de RIB en de pagina’s antwoorden op 

de stelde vragen door Hart, Hier en D66 niet had gelezen. Er kwam na die commissie ook geen 

aangepaste versie. Slordig, gemakzuchtig en populistisch dame en heren van Gemeentebelang.  

Dan nu over de motie van Hier? Die oproepen tot een heroverweging?  

Nee, voorzitter. We starten daar waar het allemaal begon. Vanuit het niets kregen we op 21 

november, natuurlijk weer onder embargo, een raadsinformatiebrief over de voorgenomen sluiting 

van de balies in Rooi en Schijndel. Ik zat een paar dagen in de abdij van Heeswijk, ver weg van de 

hectiek van alle dag, maar die avond en nacht van dinsdag op woensdag zullen me nog wel even bij 

blijven. Woensdag 22 november na het opgelegde embargo, stond onze woede en frustratie op de 

website en lagen de vragen bij het college. Ook D66 en Hier stelden al rap erna vragen. Naar 

aanleiding van de antwoorden die we ontvingen de volgende vragen aan het college:  

1. Lezen wij het goed in de antwoorden op vragen van Hier dat het ernstige personeelsgebrek 

bij burgerzaken al bekend was toen we de begroting en uw verzoek tot uitbreiding van 80 fte 

bespraken? 

2. Als het antwoord hierop ja is,  waarom hebt u ons toen niet geïnformeerd en ons daarmee 

betrokken bij de grote zorgen en de eventuele consequenties van de sluiting van balies in 

Rooi en Schijndel? 

3. Waarom is in de RIB niet duidelijk uitgelegd waarom het openhouden van de balie in Veghel 

de enige optie voor u is? We lezen in de antwoorden op vragen die we met partijen stelden 

pas de verklaring daarvoor. Bent u zich bewust van de impact die u keer op keer zelf 

veroorzaakt bij inwoners van Rooi en Schijndel? 

4. Is u ook ter ore gekomen dat de bieb in Schijndel hun vrijdagavond opening opschort zolang 

de burgerzaken balie aldaar gesloten blijft, want “Als de gemeente niet open is op 

vrijdagavond, dan hoeven wij dat ook niet”. Wat vindt u hiervan?  

5. Weet u dat vrijwilligers hun inzet bij het begeleiden van vluchtelingen heroverwegen, omdat 

ze nu met hen naar Veghel moeten voor burgerzaken in plaats van te voet of met fiets naar 

de balies in Rooi en Schijndel? Zo ja, wat vindt u hiervan? 

6. In de motie roept uw eigen coalitiepartij Hier u op om met een roulatiesysteem te gaan 

werken, zodat in ieder geval een dagdeel per week de balies in Rooi en Schijndel open 

kunnen. In antwoorden op de vragen van D66 geeft u aan dat dit geen gunstig effect oplevert. 

Bent u de afgelopen weken tot een ander inzicht gekomen?  

En dan de motie van Hier. Fijn dat zij in navolging van ons actie hebben ondernomen.  

Zowat alle oppositie partijen hebben met elkaar overlegd om te kijken of we ook met een motie 

konden komen. Wat we ook bedachten en waar we het college ook toe opriepen… de RIB en de 

antwoorden op de vragen gaven al de antwoorden. We zijn dan ook benieuwd wat de reactie van het 

college is op het eerste verzoek van deze motie. Het 2e verzoek lijk ook Hart een goed plan. En 

verzoek 3, het geven van garanties….. we zijn benieuwd. Garanties dat balies voor inwoners open 

zouden blijven kregen we natuurlijk al eerder.  

Tot zover voorzitter.  


